
Saksprotokoll i Fylkeseldrerådet i Hordaland - 27.09.2018  
 
Gunda Falao Sparre (LOP) sette fram slikt forslag:  
 

Dei føreslåtte 4 spørsmåla vert vedteke oversendt til fylkestannlegen. 
 
Spørsmål førehandsstilt til fylkestannlegen til orienteringa i fylkeseldrerådet den 08.12.2018.  

 
«1. Prosjektene på Stord og i Årstad bydel om å ha med tannlege/tannpleier på hjemmebesøkene 
fra hjemmetjenesten. Orientering og vurdering fra ham.   

2. Har fylkestannlegen oversikt over hvor mange med rett til fri tannhelsetjeneste som benytter 
seg av retten i det lange løp? 

3. Fylkestannlegen og fylkeshelsetjenesten i ny region.  Synspunkter fra ham.» 

Monrad Reigstad (PF) sette fram slikt forslag til spørsmål til fylkestannlegen: 
 
«Vedrørende av gjennomføringen av den nye Tannhelseplanen: Hvordan fungerer den i 
distriktene som mistet tannklinikken? For eksempel: Nordhordland/Hardanger.» 

 
Røysting:  
 
Sparre sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Himle sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak: 
 
Dei føreslåtte 4 spørsmåla vert vedteke oversendt til fylkestannlegen. 
 

1. Prosjektene på Stord og i Årstad bydel om å ha med tannlege/tannpleier på hjemmebesøkene 
fra hjemmetjenesten. Orientering og vurdering fra ham.   

2. Har fylkestannlegen oversikt over hvor mange med rett til fri tannhelsetjeneste som benytter 
seg av retten i det lange løp? 

3. Fylkestannlegen og fylkeshelsetjenesten i ny region.  Synspunkter fra ham. 

4. Vedrørende av gjennomføringen av den nye Tannhelseplanen: Hvordan fungerer den i 
distriktene som mistet tannklinikken? For eksempel: Nordhordland/Hardanger. 

 
 
 


